
 

 

Til Folketinget – Skatteudvalget 

 

Vedrørende L 183 - Forslag til Lov om ændring af boafgiftsloven og forskellige andre 

love (Nedsættelse af bo- og gaveafgiften ved generationsskifte af erhvervsvirksomheder 

og genoptagelse af skatteansættelsen for værdipapirer m.v.) 

 

Hermed sendes svar på spørgsmål nr. 42 af 26. maj 2017. Spørgsmålet er stillet efter øn-

ske fra Lea Wermelin (S). 

 

 

Karsten Lauritzen 

/ Camilla Christensen 
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Spørgsmål 

Er ministeren enig med professor Morten Bennedsens vurdering af, at antallet af virk-

somheder, som vil få gavn af nedsættelsen af bo- og gaveafgift, ca. ligger mellem 6.000 og 

maksimalt 10.000 virksomheder og ikke 23.000, som der står anført i lovforslagets be-

mærkninger? 

 

Svar 

Der henvises til besvarelsen af spørgsmål 12, 13 og 33.  


